
 

 

 

 

                                                         NORGES BORDTENNISFORBUD 

                                             NORWEGIAN TABLE TENNIS ASSOCIATION  
                                                 Tilsluttet Norges Idrettsforbund og Olympia Komite, ITTF, ETTU, NETU 

 

PROTOKOLL STYREMØTE NR 5. KONGSVINGER 27. - 28. AUGUST 2022  

  

Til stede: 

Christian Ibenfeldt, Anne Haug, Anders Hovden, Ragna Grindheim, Marianne Troppen Hornes, Birgitte 

Seierstad og Tor Anders Rasmussen (teams) 

Forfall:  

Fra Administrasjonen: 

Bengt Paulsen, Marte Grutle Aasebø (deler av møtet) og Ghassan Chaer  
 

 

I  GODKJENNE PROTOKOLL 

 

Sak 32/22 Godkjenne protokoll nr. 4/2022 

 

Vedtak:  Protokoll nr. 4 2022 ble godkjent.  

 

II  BESLUTNINGSSAKER 
 

Sak 33/22 Utgiftsfordeling seriespillet sesongen 2022-2023 

 Styret må gjøre et formelt vedtak på at det skal være utgiftsfordeling sesongen 2022-2023 i  

 Stiga-ligaen damer, Stiga-ligaen herrer, 1. div og 2 div. 

 

Vedtak: Utgiftsfordeling for Stiga - ligaen damer, Stiga - ligaen herrer, 1. div og 2. div sesongen 

2022-2023 ble vedtatt. 

 

Sak 34/22 Eventuell samarbeidsavtale med «Vitae Pro» 

 Det har kommet en forespørsel fra EVOC komiteen, om hvordan NBTF/styret stiller seg til 

å inngå en eventuell samarbeidsavtale med Vitae Pro. Det samme gjelder tilsvarende 

produkter. 

 

Vedtak: Styret stiller seg positive til at EVOC marked kan inngå en avtale med Vitae Pro og/eller 

tilsvarende produkter. Alle avtaler må imidlertid godkjennes av NBTF ved GS. 

 

Sak 35/22 Søknad om prosjekter i Region Sør 

 Det har kommet to søknader fra Region Sør og fra klubber i Regionen om et 

samarbeidsprosjekt. Sektor bredde lager en innstilling til møtet. (Søknadene følger 

vedlagt) 

 

Vedtak: Region Sør innvilges kr 120 000,- for sesongen 2022- 2023. Kr 60 000,- for høst 2022 og 

60 000 for vår 2022. Dette er midler som i henhold til søknaden skal gå til: 

- Bredere/større rekruttering i klubber 

- Rekruttering og tilrettelegging for Parautøvere   

- Rekruttering av jenter i klubbene 

 

Team Vestfold og Telemark får innvilget Kr. 25 000 for sesongen 2022- 2023. 

 



   

Sak 36/22 Hall of Fame for Norsk Bordtennis 

 Det har kommet et forslag fra Kevin Johansen/Atle Irgens om å opprette et eget 

Hall of Fame for Nork Bordtennis. Det vil kreves et styrevedtak og/eller en videre 

utredning om man skal gå videre med dette, 

 

Vedtak: Styret er positive til forslaget. Men det kreves en videre utredning, da det foreligger 

  noen uklarheter slik forslaget foreligger nå. President og GS og følger opp dette. 

 

Sak 37/22 Tilbud på trykking av boken om Norsk Bordtennishistorie  

 Det har kommet inn tilbud for trykking av boken fra VT profilering og forretningstrykk.  

(anbudene følger vedlagt) 

 

Vedtak: Det er noen uklarheter om hva som ligger tilbudene. Styret ønsker også å få et tilbud på 

600 bøker. Tilbudet i dag er på 1000 bøker. GS henter inn nye tilbud og følger opp dette 

videre. 

 

III  POLICY-OG UTREDNINGSSAKER 

 

3.1  Årets ildsjel 2022 

Det skal kårets Årets ildsjel. Forslag kandidater sendes til GS senest 1. november. 

Prisen deles ut i løpet av året. 

 

Informasjon legges ut på hjemmesiden, Facebook og sendes ut til klubbene. 

 

3.2  Ny Regionsmodell 

Dette ble nevnt på forrige møte. GS og president har arbeidet videre med dette. Det vil 
bli lagt frem en skisse til ny modell på møtet. Det er ikke vedtatt att vi skal gå for en ny 
modell. 
 
Styret ønsket å gå videre i prosessen. President og GS forsetter arbeidet videre.  

 
3.3  Strategi – virksomhetsplan 2023 – 2025 

Det skal utarbeides en ny plan for perioden 2023-2025. Dagens plan vil bli gjennomgått 
på møtet. Sektorene legger frem status og utfordringer for sine respektive sektorer. 
 
Strategi – virksomhetsplan sendes til sektoransvarlige, som lager en innstilling til  
Plan for perioden 2023-2025. Frist medio november. 

 
3.4  Hvordan bli flere og bedre  

Diskusjon i plenum. 
 
Det settes av en dag til å kun arbeide med dette. Ragna følger opp dette. 

 
3.5  OL sonderinger  

  Vi har blitt kalt inn til et dialogmøte med NIF som gjelder OL/PL sondering.  

  Skal NBTF har noen formening om dette? Møte med NIF er 30. august.  

 

  Styret i NBTF støtter en OL søknad. 

 

 

 



   

3.6  Stupa Events – digitalt management 

Presidenten har vært i kontakt med Sverige om et samarbeid når det gjelder 

utvikling/fornyelse av våre systemer (turnering, serie, ranking, resultater, streaming og på 

flere andre områder) Han har også hatt et møte med Stupa under EM i München. Han la 

frem en presentasjon for styret.  

 

Styret ønsker å gå videre med dette. En ressursgruppe på området etableres. Gruppen 

gjennomfører et møte med Sverige i løpet av kort tid.  

 

3.7  «Rekrutterings-app» 

Danmark har utviklet en «rekrutterings-app» til bruk mot skoler, klubber, utøvere, foreldre 

og andre interesserte. Presidenten har blitt kontaktet, om dette er noe NBTF ønsker å være 

med på. Presidenten la frem en presentasjon på møtet. 

 

Styret ønsker å gå videre med dette. Presidenten deltar på et møte i København med det 

danske forbundet. Der vill vi få mer info om appen og kostnadene knyttet til dette. 

 

 

4  INFORMASJONSSAKER 

 

4.1  Rapport fra President 

  * Status veteran EM 2023 

  * Status Waldner Cup  

  * Internasjonal info ETTU/ITTF/NETU 

  * Info om overgangssak (vedlegg) 

       

4.2  Rapport fra Generalsekretær   

  * Økonomisk rapport pr. 31.07.2022 

   * Bokprosjektet 

  * Momskompensasjon 2022 (vedlegg) 

  * Svenn-Erik Nordby tildelt «Badge of Honour» av ETTU 

  * Årsmøter i Regionene 

  *Retningslinjer for streaming 

  *Representant VM Para Granada 

  * NM veka vinter 2023 er avlyst 

  * Tinget 2023 

   

4.3   Info fra sektorene 

   

Bærekraft - Helse og Samfunn 

• Status – spill for livet 

 

Toppidrett 

• Rapporter fra EM yngre og EM senior 

• Rapport fra NETU mesterskapene yngre og senior 

• Søknad om prosjekt støtte fra OLT- ungeutøvere (vedlegg) 

 

Bredde og rekruttering 

• Status - Sparebank stiftelse prosjektet  

• Trener 2 kurs høst 2022 avlyst  

• Klubbutvikling høst 2022 

 

 



   

Arrangement  

• Seriespillet sesongen 2022 – 2023 

• TD/overdommere sesongen 2022-2023 oppnevnes på møte 3. september 

 

Marked og Media 

• Oppdatering av våre hjemmesider 

• Avtale med Helgeland Kraft 

• EM sendinger på NRK 

 

Organisasjon 

• «Haug» utvalget status 

• Oppfølgingssamtaler – gjennomføres med alle ansatte 

 

 

Neste møte torsdag 27. oktober (teams) 

 

 

 

Christian Ibenfeldt     Anne Haug  

      President             Visepresident 

 

 

Anders Hovden       Birgitte Seierstad Marianne Troppen     Tor Anders Rasmussen        

Styremedlem           Styremedlem  Styremedlem  Styremedlem  

 

 

Ragna Grindheim  

Styremedlem           

 

  

Bengt Paulsen 

Generalsekretær 

 


